
Zápisnica 

z rokovania obecného zastupiteľstva konaného 12.10. 2022 na Obecnom úrade 

v Smrdákoch 

 

Prítomní:   Igor Denkóci, Ing. Ferdinand Antálek, Ing. Stanislav Perička, Ladislav Vadovič,  

Mgr. Miroslava Poláková 

Ospravedlnení:  Ing. Zlatka Slováková- kontrolórka obce, Ing. Ondrej Bederka – poslanec OZ 

 

Otvorenie 

 

Dnešné rokovanie obecného zastupiteľstva  otvorila starostka obce Ingrid Tripšanská, ktorá 

privítala všetkých prítomných.  

Podľa prezenčnej listiny konštatovala, že sú prítomní 6 poslanci a rokovanie dnešného 

obecného zastupiteľstva je teda uznášania schopné.  

Za overovateľov zápisnice určila pána Igora Denkóciho a Ing. Ferdinanda Antálka 

 

Za zapisovateľku dnešného rokovania OZ bola určená Mgr. Miroslava Smoleňáková-     

pracovníčka obecného úradu.  
 

Program dnešného zasadnutia   dostali v pozvánke, starostka  sa spýtala či chce niekto doplniť 

dnešné rokovanie o nejaký bod programu. Starostka len doplnila, že návrh na kapitálový 

rozpočet je v bode rôzne. 

Ak nie , kto je za to, aby sa dnešné rokovanie OZ riadilo daným programom? 

Ďakujem a konštatujem, že za bolo všetkých 6 prítomných poslancov.  

Bod 1: Otvorenie - uskutočnený 

Bod 2: Zrušenie uznesenia ohľadom výšky ceny za predaj nehnuteľnosti súp. č. 74 

   Dňa 12.10. 2020 bolo prijaté uznesenie OZ č. 16/2020 v ktorom bola schválená výška ceny 

za predaj   nehnuteľnosti s pozemkov podľa znaleckého posudku vypracovaného Ing. 

Stanislavom Cákom. Táto cena bola stanovená znaleckým posudkom na sumu 25,20 m2. 

Keďže táto cena už nebude aktuálna starostka dala návrh na zrušenie Uznesenia č. 16/2020 

s týmto textom: 

Poslanci obecného zastupiteľstva sa na svojom riadnom zasadnutí  zaoberalo cenou 

nehnuteľností a pozemkov v majetku obce a to konkrétne nehnuteľnosti súp č. 74 a keďže 

ceny nehnuteľností rástli v poslednom období vysokým tempom a znalecký posudok od 

ktorého sa odvíjala cena tejto nehnuteľnosti už nespĺňa podmienky verejnej obchodnej súťaže 

suma prijatá OZ už nebude platná a preto je treba toto uznesenie zrušiť. 
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Konštatujem, že poslanci nemali pripomienky k tomuto návrhu a na svojom riadnom zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva  prijali     

                                               U z n e s e n i e  č. 16  /2022 

v ktorom rušia Uznesenie obecného zastupiteľstva ohľadom stanovenia výšky ceny, ktorá mala byť 

najnižšou cenou pri predaji nehnuteľností a pozemkov súp. č. 74. Toto uznesenie bolo prijaté pod 

číslo  16/2020 . 

Hlasovanie:  za:      6 poslancov                         proti:    0                        zdržal sa:     0 

Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov. 

 

Starostka informovala prítomných poslancov o ďalšom postupe pri určení ceny a to že požiadala Ing. 

Stanislava  Cáka o vypracovanie nového znaleckého posudku, keďže ceny nehnuteľností, materiálov 

išli hore  a na vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže resp. predaj majetku priamym predajom nesmie 

byť znalecký posudok starší ako 2 roky  je treba nový znalecký posudok. K tomuto zastupiteľstvu ešte 

nie je pripravený originál znalecký posudok , ale bude nám doručený na druhý týždeň . Podľa 

koeficientov a podkladov pre Znalecký posudok,  sa teraz cena stanovila na 35,- €.  Pri výmere 

pozemkov 518 m2  by  bola najnižšia cena  18.130 Eur  a pre druhý pozemok 598 m2 20.930 Eur. 

Poslanci v rozprave nemali žiadne pripomienky k výške minimálnej ceny a prijali  

                                                      Uznesenie  č. 17/2022 

v ktorom  určujú najnižšiu cenu pri obchodnej verejnej súťaži  resp. pri priamom predaji  stanovenú  

na základe znaleckého posudku vypracovaného znalcom v odbore stavebníctva Ing. Stanislavom 

Cákom vo výške  35,-m2. 

Hlasovanie:     za:    6 poslancov                       proti:  0                   zdržal sa:  0 

Konštatujem, že poslanci prijali uznesenie trojpätinovou väčšinou. 

  

Bod 3:  Vývoz TKO v roku 2023. 

Starostka obce oboznámila poslancom s listom, ktorý nám doručili  Technické služby Senica 

v zastúpení riaditeľom Ing. Petrom Turzom . List je súčasťou zápisnice  a vyplýva z toho, že 

momentálne technické služby nevedia výšku inflácie a tým, ani nemôžu pripraviť dodatky na vývoz  

komunálneho odpadu na rok 2023. 

Starostovia mali stretnutie  a dohodli sme sa, že budeme sa k tejto problematike vyjadrovať až v   

novom volebnom období. Túto tému  chcela starostka s poslancami  prediskutovať , ide  hlavne 

o frekvenciu vývoz tuhého komunálneho odpadu z obce. Starostka by sa prikláňala k trojtýždňovému 

vyvážaniu TKO, nakoľko občania separujú a majú aj kompostéri podľa našich zistení sú smetné 

nádoby pri dvoj týždňovom intervale nevyužité.  Potrebujem však od technických služieb potom 

kalkuláciu ako by to bolo s platbami v týchto intervaloch a podľa toho by sme sa rozhodli. 

Separovaný zber by mohol byť tak zachovaný tak, ako to máme teraz.  

Samozrejme budeme pokračovať aj vo vážení smetných nádob.  
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Týmto smerom budem informovať aj zástupcov Technických služieb Senica.  

Bod 4:  Príprava kultúrnych a spoločenských  akcií do konca roka. 

Ak sa covidová situácia výrazne nezmení  chceli by sme v spolupráci so ZŠ a MŠ 

organizovať tradičnú vianočnú dedinku,  spolu so zapálením stromčeka na námestí 

a príchodom Mikuláša dňa 05.12. 2022 tak ako sme boli zvyknutí z minulosti- pečenie 

koláčov, guláš, punč, čaj.  

11.12. 2022 by sme mali zorganizovať tradičné adventné stretnutie s dôchodcami  

16.12. 2022  by sme mohli zorganizovať  stretnutie dobrovoľníkov- tiež tradične 

s kapustnicou. 

Na posledný deň starého roku, alebo ako novoročný 1.1. 2023 by sme urobili ohňostroj  

v podvečerných hodinách, aby si ho vychutnali aj deti.  Prosím o vyjadrenie, aby sme mohli 

ohňostroj objednať.  

Poslanci sa v diskusií rozhodli ,že  sa bude organizovať vianočná dedinka, stretnutie 

dobrovoľníkov a dôchodcov, tiež  novoročný ohňostroj.   

Keďže sme sa teraz dohodli, že budeme pripravovať adventné  stretnutie s dôchodcami je 

potrebné určiť výšku finančnej poukážky pre seniorov, ktorí budú na adventné stretnutie 

pozvaní a bude to od 63 rokov veku a starších. V minulom roku to bolo pre každého seniora 

poukážka vo výške 10,- €.  

Chcem sa spýtať na výšku nákupnej poukážky pre tento rok .  

Poslanci hlasovaním prijali  

                                                          U z n e s e n i e  č.  18/2022 

v ktorom schvaľujú výšku peňažnej nákupnej poukážky vo výške 10 € pre každého seniora od 

63 rokov veku  

Hlasovanie:   za: 6                           proti: 0                   zdržal sa: 0 

 Poslanci prijali uznesenie trojpätinovou väčšinou poslancov.  

 

Bod 5:  Rôzne:   

Rozpočet kapitálový: starostka poprosila poslancov aby si na zastupiteľstvo pripravili návrhy 

a priority aké investície zapracovať do kapitálového rozpočtu pre rok 2023. Momentálne 

nevieme vyčísliť aké veľké budú nárasty za energie-elektriku a plyn pre nasledujúci rok.  

Poslanci teda navrhli aspoň základné priority, ktoré treba zaradiť  do kapitálového návrhu: 

- Projekty na opravu chodníkov hlavne na námestí  

- Doriešenie výkupu pozemkov pod MŠ a ZŠ  

- Projekty na rekonštrukciu sociálnych zariadení v materskej škôlke 

- Projekt a samotné zateplenie polyfunkčného domu súp. č. 146 
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Ďalším bodom v rôznom je stanovenie a odsúhlasenie odmeny poslancov Obecného 

zastupiteľstva  za rok 2022. 

Návrh starostky je výška odmeny pre každého poslanca 200,- € za pomoc pri organizovaní 

kultúrnych a spoločenských akcií v roku 2022 

       

       Poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ prijali  

Uznesenie  č. 19/2022 

 v ktorom schvaľujú odmenu  vo výške 200,- € pre každého poslanca za pomoc pri 

organizovaní spoločenských a kultúrnych akcií za rok 2022. 

Hlasovanie:     za:  6 poslancov                    proti:   0                      zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

Ďalším bodom v rôznom bolo navýšenie platu starostky obce do konca volebného obdobia  

o 30%. Poslancom tento návrh predložil zástupca starostky. Poslanci prijali     

Uznesenie  č. 20/2022 

v ktorom schvaľujú navýšenie platu starostu vo výške 30% do konca volebného obdobia.  

Hlasovanie:  za:  6        proti: 0                         zdržal sa:  0  

Hlasovanie bolo schválené trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

 

Správa o činnosti ZŠ a MŠ. Riaditeľka ZŠ a poverená riaditeľka MŠ odovzdali vypracované 

Správy o činnosti za školský rok 2021/2022 s ktorými sa poslanci oboznámili a prijali   

Uznesenie č. 21/2022 

v ktorom schvaľujú Správu  o výchovno- vzdelávacej činnosti: za školský rok 2021/2022 

 ZŠ.  Správu predložila riaditeľka ZŠ Mgr. Denisa Mihálová. Táto správa bola prehodnotená na 

pedagogickej rade a aj na rade školy.  

Zároveň poslanci v tomto uznesení  

schvaľujú Správu  o výchovno- vzdelávacej činnosti: za školský rok 2021/2022 

 MŠ.  Správu predložila zastupujúca riaditeľka MŠ Nicola Sabotová.  

Táto správa bola prehodnotená na pedagogickej rade a aj na rade školy.  

Hlasovanie:    za  6 poslancov             proti:  0                            zdržal sa:   0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov.  

 

-4- 

 



Starostka sa s poslancami venovala aj šetreniu energií na VO, aj na budovách obce – na 

verejnom osvetlení znížiť intenzitu svietenia, prejsť budovy v obci a vymeniť žiarovky za 

ledkové, resp. vymeniť lampy v triedach v materskej škôlke, aby sa dosiahla lepšia intenzita 

svietenia za menšiu spotrebu energií.   

Tak isto aj v hasičskej zbrojnici a na futbalovom ihrisku - úspora kúrenia, svietenia, 

obmedzenie používania elektrických spotrebičov 

Rôzne:  

Zmena rozpočtu –rozpočtové opatrenie č. 3/2022. Starostka obce predložila zmenu rozpočtu  

ohľadom rekonštrukcie chodníkov pod bytovkami. 

Poslanci nemali výhradu k zmene rozpočtu a v súlade s ustanovením par. 14 ods. 2 písmeno 

b,c zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov podľa priloženého návrhu 

schvaľujú poslanci OZ zmenu rozpočtu  

                                       U z n e s e n í m   č. 22/2022  

 Hlasovanie: za:   6 poslancov                   proti:  0       zdržal sa:  0 

Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté trojpätinovou  väčšinou poslancov.  

Rozpočtové opatrenie č. 3/2022 je súčasťou zápisnice.  

   Začne sa robiť cesta odbočka Smrdáky-Oreské od 24.10. 2022 a ukončená by mala byť do 

31.12. 2022. Prišla nám žiadosť o vyjadrenie k čiastočnej uzávierke cesty III. Triedy. Táto 

žiadosť je súčasťou zápisnice. Samozrejme, že vydám kladné stanovisko k čiastočnej 

uzávierke cesty III. Triedy. Dúfam, že rekonštrukcia prispeje k zvýšeniu bezpečnosti na ceste 

smerom na Oreské a k miléniovému krížu, ktorý je v hojnej miere navštevovaní turistami 

a návštevníkmi kúpeľov.  

Zábradlie- na konci slepej ulice pri Hollých je zábradlie, chcela som ho pekne spraviť, keď 

robili chodníky tak nám tam urobili chodník zo zámkovej dlažby. Na zábradlí by malo  byť aj 

madlo ako sa vystupuje na chodník.  

Pán Vrbovský, ktorý nám robil aj prestrešenie ihriska mi nakreslil skicu, zdá sa mi to trošku 

zbytočné, možno jednoduchšie by som si tam predstavovala. Váš názor. 

Poslanci po prezrení návrhu na zábradlie neodporučili zadať zákazku, pristúpili skôr 

k osadeniu stĺpikov a reťazí na ukončení tejto slepej cesty.  

Bod 6: Diskusia 

Na záver , keďže je to posledné riadne zasadnutie OZ v tomto volebnom období mi dovoľte 

poďakovať za spoluprácu, pomoc , dobre mienené rady  za všetko čo sme spolu prežili, čo 

sme vykonali pre našu obec a našich spoluobčanov. Dúfam, že aj do ďalších 4 rokov, ktoré 

budú pred nami sa s Vami viacerými budem stretávať na zasadnutiach OZ.  

Lackovi Vadovičovi, ktorý sa rozhodol nekandidovať za poslanca prajem hlavne veľa zdravia, 

osobnej pohody a pracovných úspechov.  
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Bod 7: Záver 

Starostka obce poďakovala všetkým za účasť na dnešnom poslednom zasadnutí v tomto 

volebnom období a  rokovanie OZ ukončila.    

 

V Smrdákoch 13.10. 2022 

 

Zapísala:                                                             Ingrid Tripšanská 

Overili:                                                                   starostka obce 
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